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Gmina Zaniemyśl 

Sesja Rady Gminy 

RG.0002.38.2018-2023 

Protokół nr XXXVIII 

XXXVIII Sesja Rady Gminy w dniu 25 października 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 25 października 2021 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:14 tego 

samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Bartosz Biskup 

2. Alina Frąckowiak 

3. Katarzyna Gomułkiewicz 

4. Tomasz Grabowski 

5. Jerzy Grześkowiak 

6. Jolanta Jóźwiak 

7. Kamila Kołacka 

8. Paweł Kurpik 

9. Zbigniew Łyszczarz 

10. Michał Maliński 

13. Ewaryst Pankowski 

14. Marek Stroiwąs 

15. Ewa Wiatr-Gawlak 

Nieobecni: 

1. Marciniak Michał 

2. Mieloch Bartłomiej 

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Justyna Dąbrowska, Wójt Gminy Zaniemyśl 
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2. Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

3. Aleksandra Kupczyk-Zajączkowska, Radca Prawny 

4. Przemysław Łukaszyk, Kierownik Referatu Infrastruktury 

5. Marcin Kropiński, Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

6. Edyta Jankowska, Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 

7. Beata Świt, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Śnieciskach 

8. Monika Tomczak-Zys, Dyrektor Przedszkola Samorządowego 

9. Sołtysi Sołectw (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 

 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  Dzień dobry Państwu, otwieram XXXVIII 

sesję Rady Gminy Zaniemyśl, na wstępie bardzo serdecznie witam Państwa, Panie i Panów 

Radnych, Wójt Gminy Zaniemyśl Panią Justynę Dąbrowską, witam Panią Radcę Prawną 

Aleksandrę Kupczyk-Zajączkowską, witam Panią Skarbnik Gminy Agnieszkę Scheffler, witam 

kierowników jednostek organizacyjnych, witam Państwa sołtysów, Panie i Panów sołtysów, 

witam dyrektorów Szkół oraz wszystkich zaproszonych gości oraz wszystkich Państwa 

obserwujących sesję na kanale YouTube, przedstawię teraz porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

3. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2021; 

2) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę Zaniemyśl; 

3) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu; 

4) w sprawie powołania składów osobowych Komisji i określenia przedmiotu działania. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  czy ktoś z Państwa chciałby wnieść uwagi 

do przedstawionego porządku obrad, Pani Wójt proszę bardzo 
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Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni chciałabym 

prosić o wprowadzenie kolejnej uchwały, to jest uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie    

w najem i zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnej umowy najmu pomieszczeń                             

w budynku Urzędu Gminy i pomieszczenia w budynku stanowiącego garaż będących częściami 

składowymi nieruchomości stanowiących własność Gminy Zaniemyśl, chodzi o możliwość 

podpisania umowy, kolejnej umowy dzierżawy ze Strażą Rybacką, to jest pomieszczenie biurowe 

44 metry kwadratowe i garaż 18 metrów kwadratowych, proszę o wprowadzenie tego w, jako 

druga uchwała, po uchwale budżetowej 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, w takim razie musimy to przegłosować, czy 

możemy podłączyć głosowanie, dobrze 

 

Radny Tomasz Grabowski, ja mam pytanie jeszcze do tego 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  tak proszę 

 

Radny Tomasz Grabowski, Pani Wójt czy rozważamy również inne lokalizacje czy tylko, to 

które zostało wymienione, bardziej chodzi mi o to czy inne lokalizacje w ogóle związane z tym, 

czy to ma być na terenie, nie wiem, szkoły właśnie, budynek, czy to może być na terenie gdzieś 

Ośrodka Pomocy Społecznej, czy konkretnie ten, ta lokalizacja, okej dziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  proszę o podłączenie głosowania, kto                             

z Państwa radnych jest za przyjęciem przedstawionego, za wprowadzeniem uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie w najem i zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnej umowy 

najmu pomieszczeń w budynku Urzędu Gminy Zaniemyśl i pomieszczenia budynku stanowiącego 

garaż, będących częściami składowymi nieruchomości stanowiącej własność Gminy Zaniemyśl, 

nie mamy jeszcze głosowania, a nacisnąć trzeba przycisk głosowania 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku obrad, dotyczy punktu 6, wprowadzenie w pkt. 6 ppkt 2 projektu uchwały                  

w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem i zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl 

kolejnej umowy najmu pomieszczeń w budynku Urzędu Gminy Zaniemyśl i pomieszczenia 

w budynku stanowiącego garaż, będących częściami składowymi nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Zaniemyśl 



str. 4 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Maliński, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała, projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad, pozwolę sobie 

przeczytać teraz porządek obrad od nowa, 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

3. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2021; 

2) w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem i zawarcie przez Wójta Gminy 

Zaniemyśl kolejnej umowy najmu pomieszczeń w budynku Urzędu Gminy Zaniemyśl 

i pomieszczenia w budynku stanowiącego garaż, będących częściami składowymi 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Zaniemyśl; 

3) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę Zaniemyśl; 

4) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu; 

5) w sprawie powołania składów osobowych Komisji i określenia przedmiotu działania. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, stwierdzam, że w sesji uczestniczy 13 

radnych, co stanowi większość do podejmowania prawomocnych uchwał 
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3. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  punkt trzeci, informacje Wójta                                   

z działalności międzysesyjnej, proszę Panią Wójt o przedstawienie informacji 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, dziękuję bardzo, może zacznę od analizy oświadczeń 

majątkowych pracowników Urzędu Gminy, działając na podstawie artykułu 24h ust. 6 i 12 ustawy 

o samorządzie gminnym Wójt Gminy Zaniemyśl dokonał analizy oświadczeń majątkowych 

Sekretarza, Skarbnika Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych Gminy oraz osób 

wydających decyzje administracyjne, osoby zobowiązany do złożenia oświadczeń majątkowych 

Wójtowi złożyły je w ustawowym terminie do 30 kwietnia bieżącego roku, według stanu na dzień 

31 grudnia 2020 roku, analizy danych zawartych w oświadczeniu majątkowym dokonuje również 

Naczelnik Urzędu Skarbowego właściwy ze względu na miejsce zamieszkania osoby składającej 

oświadczenie majątkowe, w związku z powyższym Naczelnik Urzędu Skarbowego w Środzie 

Wielkopolskiej w piśmie z dnia 11 października 2021 roku dotyczącym analizy przesłanych mu 

oświadczeń majątkowych stwierdza, że w toku przeprowadzonej analizy uchybienia miały                         

w większości charakter formalny, przedstawione wnioski w piśmie winny posłużyć do 

wyeliminowania nieprawidłowości w oświadczeniach majątkowych na lata następne, Naczelnik 

Urzędu Skarbowego w Śremie w piśmie z dnia 19 października 2021 roku informuje, że                          

w analizowanych oświadczeniach nie stwierdzono nieprawidłowości, do osób w których 

stwierdzono nieprawidłowości zostaną skierowane pisma, tu muszę poinformować jeszcze, że nie 

dostaliśmy jeszcze pisma zwrotnego od Wojewody, który analizuje oświadczenie majątkowe 

Wójta, Sekretarza i Przewodniczącego Rady ale jest to termin do końca października więc myślę, 

że w najbliższym czasie wpłynie, jeżeli chodzi o, jeżeli chodzi o sprawy tutaj, które dzieją się                      

w Urzędzie Gminy to w Wydziale Finansowym w okresie między sesjami Wójt Gminy Zaniemyśl 

wydała dwa zarządzenia zmieniające budżet na 2021 rok, to było zarządzenie z dnia 30 września 

2021 roku, w którym dokonano przeniesień wydatków między rozdziałami i paragrafami, kwotę 

1356 zł 48 gr przeznaczono na wydatki związane z zakupami materiałów i wyposażenia na 

potrzeby Urzędu Gminy, zmniejszono o kwotę 1758 zł środki rezerwy ogólnej, na wypłatę 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów przeznaczono środki własne w kwocie 

1758 zł, w ramach funduszu sołeckiego przeniesiono środki na realizację zadania Sołectwo 

Lubonieczek, aktywacja mieszkańców wsi Lubonieczek kwotę 962 zł oraz Sołectwo Zaniemyśl 

zakup wieńca dożynkowego kwota 300 zł, kwoty 387 zł i 56 gr przeznaczono na wydatki 

związane z zakupami materiałów i wyposażenia na obiekty sportowe, dodatkowo po stronie 
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dochodów i wydatków wprowadzono zmiany w dotacjach celowych, o których poinformował 

Wojewoda Wielkopolski w następującej klasyfikacji budżetowej, to już pewnie nie będę tego 

czytać można to bezpośrednio w zarządzeniu z dnia 30 września przeczytać i kolejne zarządzenie 

z dnia 15 października 2021 roku, w którym dokonano przeniesień wydatków między rozdziałami 

i paragrafami kwotę 4000 przeznaczono na wydatki związane z zakupami materiałów                                  

i wyposażenia na potrzeby Urzędu Gminy, kwotę 5000 na wypłatę stypendiów dla uczniów, kwotę 

150 zł na wypłatę zryczałtowanej rekompensaty za utracone zarobki w związku z udziałem                    

w kwalifikacji wojskowej, zgodnie z potrzebami Oświaty przeniesiono między paragrafami na 

prace remontowe kwotę 15 tys. zł, dodatkowo po stronie dochodów i wydatków wprowadzono 

zmiany w dotacjach celowych, o których poinformował Wojewoda, zwiększono plan dotacji 

celowej o kwotę 4624 zł, wyżej wymieniona dotacja przeznaczona jest na realizację zadań 

wynikających z ustawy prawo o aktach stanu cywilnego, ustawy o ewidencji ludności oraz ustawy 

o dowodach osobistych, zwiększeniu planu dotacji celowej o kwotę 428 zł i 97 gr, dotacja 

przeznaczona jest na wyposażenie Szkół w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały 

ćwiczeniowe i kwotę 35 zł w paragrafie 852-85215-2010 i kwotę 220 tys. w paragrafie 855-

85502-2010, po stronie dochodów i wydatków środki te ujęte zostały w stosownych paragrafach 

teraz kolejna informacja, informacja, informacja z zakresu promocji i współpracy z organizacjami 

pozarządowymi, w wyniku przeprowadzonego konkursu, konkursów skierowanych dla 

organizacji pozarządowych na zadania z zakresu ekologii i ochrony zwierząt oraz ochrony 

dziedzictwa przyrodniczego podpisana została umowa z Towarzystwem Przyrodniczym Kumak                    

z Zaniemyśla na kwotę 2,5 tys. zł na zadanie pod nazwą "Monitorowanie i promocja piękna 

przyrody Gminy Zaniemyśl przy zastosowaniu fotopułapek", na zadanie z zakresu kultury sztuki 

ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego nie wpłynęła żadna oferta, do 9 listopada 

bieżącego roku włącznie trwają konsultacje projektu rocznego Programu współpracy                                

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2022, konsultacje mają formę wyrażenia opinii 

pisemnej na temat projektu, opinię można złożyć w biurze podawczym Urzędu Gminy Zaniemyśl, 

przesłać drogą pocztową na adres siedziby Urzędu Gminy Zaniemyśl lub przesłać drogą 

elektroniczną skan dokumentu na adres sekretariat@zaniemysl.pl, wzór formularza zgłoszenia 

opinii stanowi załącznik do zarządzenia 324 Wójta Gminy Zaniemyśl z dnia 12 października 2021 

roku, jest też dostępny na stronie internetowej www.zaniemysl.pl, zapraszam oczywiście 

organizacje pozarządowe prowadzące działalność na terenie Gminy Zaniemyśl do wyrażenia 

swojej opinii, 20 października bieżącego roku odbyła się msza święta w intencji pomordowanych 

w Środzie Wielkopolskiej  10 zaniemyślan, po mszy świętej nastąpiło przejście na cmentarz a tam 

złożenie kwiatów i zniczy przez zgromadzone delegacje, bardzo dziękuję wszystkim Państwu, 
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którzy uczestniczyliście w tej uroczystości, już teraz zapraszamy wszystkich chętnych na 

Niepodległościowy Rajd Rowerowy, który odbędzie się oczywiście 11 listopada bieżącego roku, 

zbiórka przy Orliku w Zaniemyślu, na dniach pojawiają się szczegółowe informacje dotyczące 

zapisów oraz trasy naszego, naszego rajdu, tego samego dnia o 18:00 zapraszam również na 

uroczystą mszę świętą w kościele Świętego Wawrzyńca w Zaniemyślu w intencji 103 rocznicy 

odzyskania Niepodległości, z tej okazji na program artystyczny do sali Gminnego Ośrodka 

Kultury w Zaniemyślu zapraszam wyjątkowo 15 listopada, a nie jak było zaplanowane 11 

listopada i ta uroczysta akademia tak jak mówiłam będzie piętnastego, o 19:00, tutaj w sali 

Gminnego Ośrodka Kultury, przypominamy o trwającej akcji szczepień przeciw Covid-19                      

w naszej gminie, w naszej gminie w Przychodni PROXIMUS odbywają się szczepienia a także 

można zaszczepić się dawką przypominającą, tak zwaną trzecią dawką, osoby niezaszczepione 

zachęcamy do rejestracji, a osobom z obiektywnymi trudnościami w dotarciu do punktu szczepień 

oferujemy pomoc, wszelkich informacji udziela koordynator do spraw szczepień pod numerem 

telefonu 666 382 294, jest to Pan Adam Sikorski, który jest koordynatorem, koordynatorem 

właśnie operacji tej Covid-19, w Przychodni PROXIMUS w Zaniemyślu ruszyła także bezpłatna 

akcja szczepień przeciw grypie, między innymi dla personelu medycznego, farmaceutów, 

nauczycieli, seniorów urodzonych nie później niż w 1946 roku, to jest grupa 75 plus, pozwoliłam 

sobie sprawdzić jak wygląda wyszczepialność w naszej gminie, i teraz jeżeli chodzi o liczbę osób 

zaszczepionych jedną dawką to mamy 56% mieszkańców 3892 osoby, liczba w pełni 

zaszczepionych to 54,8% - 3813 osób, i teraz przedział wiekowy, młodzieży między 12 a 19 

rokiem jest zaszczepionych, są zaszczepione 273 osoby, co stanowi 45,5%, osób między 20 a 39 - 

1040 osób czyli 56,71%, 40-59 1346 osób czyli 73,39%, osób między 60 a 69 - 670 osób czyli 

83,23% i osób powyżej 70 roku życia 563 osoby czyli 84,28%, jeżeli byśmy mieli na to patrzeć to 

osoby 40 i wyżej dały nam by już bardzo dobre, dobre, dobry poziom wyszczepienia, najmniejszy 

poziom szczepienia jest w tej najmłodszej grupie między 12 a 19 lat i teraz kolejna i informacja 

tym razem z Wydziału Infrastruktury i teraz tak, dnia 28 września dokonano odbioru końcowego 

robót związanych z ogrodzeniem placu zabaw dla zadania "Budowa placu zabaw w rejonie ulicy 

Wawrzyniaka", roboty wykonywała firma PHU JARKOP Prusinowo za kwotę 42 tys. 505 zł 11 

gr, w dniu dzisiejszym dokonano odbioru prac związanych z przebudową drogi gminnej                      

w Czarnotkach, roboty wykonywała firma Roboty Drogowe Jacek Szymanowski z Książa 

Wielkopolskiego za kwotę 499 tys. 313 zł i 5 gr, dnia 22 października ogłoszono postępowanie 

przetargowe na kompleksową dostawę energii elektrycznej wraz z usługą dystrybucji do Gminy 

Zaniemyśl w okresie od 1 stycznia do 31 grudnia 2022 roku, wykonano również prace naprawcze 

związane z cieknącym dachem polegające na oczyszczeniu dachu z pyłu i powstałych pęcherzy na 

starym pokryciu dachowym, zagruntowanie powierzchni dachowej w celu powiązania starego 
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podłoża z nową papą to jest 85 metrów kwadratowych i podklejanie dachu, zagruntowanie                        

i oklejanie pionowe, to jest oczywiście roboty, które zostały wykonane tutaj na Urzędzie Gminy, 

to jest taki, początkowa część dalszych prac, które mają być wykonane już kompleksowo                        

w przyszłym roku, roboty wykonywała Firma Usługi Budowlane Grzegorz Stępień z Zaniemyśla 

za kwotę 7995 zł brutto, rozpoczęły się prace związane z wykonaniem izolacji fundamentów oraz 

elewacji budynku świetlicy wiejskiej w miejscowości Kępa Wielka, roboty wykonuje Zakład 

Ogólnobudowlany Paweł Gościniak z Książa Wielkopolskiego na kwotę 75 tys. zł i 30 zł brutto, 

uzyskano niezbędne dokumenty umożliwiające budowę oświetlenia w ulicy Grabowej, 

wykonawca jest w trakcie wejścia na budowę i jest szansa, oczywiście lampy będą wykonane do 

końca roku, ale też jest szansa na to, żeby też te lampy zaświeciły do końca roku na ulicy 

Grabowej, złożono wniosek do Lidera Zielonej Wielkopolski na dofinansowanie zadania pod 

nazwą budowa Skateparku Zaniemyśl, w miejscowości Łękno, obok Orlika, tutaj przed sesją były 

wyłożone plany, można było się z nimi zapoznać jak będzie wyglądał Orlik ale także i koncepcja 

zagospodarowania tej przestrzeni wolnej koło Orlika i hali widowiskowo-sportowej, Program 

Czyste Powietrze, od 1 października zapraszamy wszystkich zainteresowanych uzyskaniem 

dofinansowania z Programu Czyste Powietrze do Urzędu Gminy, do Punktu Konsultacyjno-

Informacyjnego, informacje można uzyskać od poniedziałku do środy w godzinach pracy Urzędu, 

odbędą się również spotkania dla mieszkańców, najbliższe 27 października o godzinie 11:00                    

i 8 listopada o godzinie 17:00 w Gminnym Ośrodku Kultury, powiem szczerze, że dopiero działa 

to, ten Program kilka tygodni można powiedzieć, że dwa, może nawet mniej, bo zanim pracownik 

się wyszkolił, zanim to wszystko zrobiliśmy ale już mamy dosyć duże zainteresowanie, już 

pierwsze wnioski zostały złożone, oczywiście informacje dotyczące Czystego Powietrza zostały 

umieszczone na stronie internetowej Urzędu Gminy i na portalu Facebook, konsultacje 

zakończyły się, 5 października zakończyły się konsultacje społeczne dotyczące Placu 

Berwińskiego i teraz jeżeli chodzi o ilość osób, która wzięła udział w ankiecie to 439 osób, 259 

kobiet i 177 mężczyzn, nie wiem czy mam przeczytać wszystkie informacje myślę, że one są 

dostępne na stronie internetowej te wszystkie dane, może takie najważniejsze rzeczy, które dla 

Państwa też będą ważne, na pytanie czy projekt rewitalizacji Placu Berwińskiego z 2014 roku 

spełnia oczekiwania Państwa, ankietowani, 213 ankietowanych stwierdziło, że nie spełnia 

oczekiwań, 186 ankietowanych, że spełnia oczekiwania, funkcje jakie powinna, jakie powinien 

przyjąć Plac Berwińskiego to przede wszystkim wypoczynkowa 390 osób, sportowo-rekreacyjna 

173 osoby, usługowo-handlowe 96 no i później już marginalnie inne odpowiedzi, według 210 

osób jest zbyt mało miejsc do parkowania, według 167 osób wystarczające, 190 ankietowanych 

osób stwierdziło, że stoiska targowe na Placu Berwińskiego powinny zostać zlikwidowane, 175 

osób chce ich pozostawienia, jedną z propozycji było wystawienia się na stoiskach targowych                  
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lokalnych przedsiębiorców czy producentów rolnych, takie też były tutaj prośby ze strony 

ankietowanych mieszkańców, większość ankietowanych, bo 261 osób czuje się bezpiecznie na 

Placu Berwińskiego zaś tylko 86 osób nie uważa, że Plac Berwińskiego powinien być 

monitorowany, najwięcej ankietowanych uważa, że Plac Berwińskiego powinien pozostać 

terenem zielonym, z zachowaniem w starych drzew, nasadzeniem krzewów i kwiatów, małą 

fontanną, labiryntem z żywopłotu, małą kawiarenką, stylowymi stolikami i ławkami, latarniami, 

powinniśmy ograniczyć do minimum betonowanie Placu Berwińskiego, część osób jest zdania, że 

strefa sportowo-rekreacyjna nie powinna znaleźć się na Placu Berwińskiego lecz przy amfiteatrze 

czy boisku Orlik, część uważa jednak, że na Placu powinien znaleźć się mały plac zabaw dla 

dzieci, inna część mieszkańców uważa, że Plac Berwińskiego mógłby się stać miejscem 

reprezentacyjnym, gdzie mogłyby się odbywać uroczystości gminne, czyli tak naprawdę bardzo 

różne, bardzo różne opinie, aczkolwiek przeważają te, żeby ten obszar był zielony, dokładnie, nie 

betonowy tylko zielony i ostatnie, a i teraz umknęłaby mi karteczka dla wszystkich niedowiarków, 

zwłaszcza z ulicy Morelowej i Wiśniowej, bardzo miło mi zakomunikować, że dzisiaj został, 

zostały ogłoszone wyniki Polskiego Ładu i z tych trzech inwestycji, które złożyliśmy do Polskiego 

Ładu właśnie budowa ulicy Morelowej i Wiśniowej w miejscowości Łękno została nam 

przeznaczona, dofinansowana na kwotę 1 milion 878 tys. i 217 zł, tak, że jednak warto składać, 

warto składać dokumenty i starać się o dofinansowanie, tak, że mam nadzieję, że mieszkańcy 

ulicy Morelowej, słyszę, że bardzo pilnie słuchają sesji i mam nadzieję, że jesteście Państwo 

zadowoleni, bo my również jesteśmy bardzo zadowoleni, w dniu 4 października 2021 roku zostało 

wydane zarządzenie nr 318 w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości rolnych przeznaczonych 

do wydzierżawienia w drodze przetargu ustnego ograniczonego, dotyczy to nieruchomości                      

w Płaczkach, działka nr 67/1 przetarg planowany jest na koniec listopada czyli to jest 

nieruchomość w Płaczkach działka nr 67/1, szczegóły zostaną podane w przeciągu tygodnia, 

wszystkie umowy dzierżawy wynikające z wcześniejszych przetargów zostały już zawarte, w dniu 

22 października zostało wydane zarządzenie nr 329 w sprawie ogłoszenia o pierwszym przetargu 

ustnym nieograniczonym na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości gruntowej położonej                     

w miejscowości Zwola, przetarg odbędzie się 24 listopada, wszystkich zainteresowanych 

nabyciem działki zapraszamy do wzięcia udziału w przetargu, szczegóły na stronie Gminy 

Zaniemyśl, podstawowe informacje o działce to jest położenie oczywiście Zwola, w rejonie ulicy 

Wczasowej i Rekreacyjnej, numer ewidencyjny działki 48/73, powierzchnia 762 metry 

kwadratowe, cena wywoławcza 54 tys. 100 zł netto plus podatek VAT i wadium jakie należy 

wpłacić to 6000 zł, zapraszam Państwa do wzięcia udziału  w przetargu, w październiku zawarto 

umowę dotyczącą udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej w miejscowości Mądre, to 

była dotacja w wysokości 10000 zł, w związku z pracami przy zabytkowym kościele, w 
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październiku również zakończone prace przy wycince części zagrażających bezpieczeństwu                       

i chorych drzewach w zabytkowym parku w Łęknie, dla mieszkańców Śniecisk, to trwają prace 

dokumentacyjne przy zabytkowym parku w Śnieciskach, odbyły się już pierwsze rozmowy                       

z wykonawcami co do koncepcji zagospodarowania parku, po jak będziemy mieli już taką 

wstępną koncepcję postaramy się zrobić jak najwcześniej zebranie sołeckie, żeby mieszkańcy też 

mogli wyrazić swoje opinie co do naszej koncepcji, w najbliższym miesiącu ma dojść do zakupu 

działki o powierzchni 1700 metrów kwadratowych przez Gminę Zaniemyśl na plac zabaw między 

innymi i teren rekreacyjny w miejscowości Polesie i stosowna uchwała będzie procedowana na 

dzisiejszej sesji, jeżeli chodzi o Bibliotekę Publiczną, od września w Bibliotece można odbierać 

darmowe wyprawki dla dzieci w czwartej odsłonie kampanii społecznej pod nazwą "Mała książka, 

wielki człowiek", tym razem prezenty w Projekcie otrzymują dzieci urodzone w latach 2015-2018, 

które nie odebrały go w latach poprzednich, Projekt realizowany jest przez Instytut Książki                               

w ramach ogólnopolskiej kampanii promującej czytelnictwo, trwa głosowanie w akcji "Kinder 

mlecznej kanapki" na Biblioteki Publiczne, prosimy o głosy, termin upływa dopiero                                  

31 października, celem akcji jest wyłonienie Bibliotek, którym przekazane zostaną świadczenia 

rzeczowe w postaci nagród książkowych o wartości od 500 do 1000 zł lub spotkania autorskiego      

z ambasadorem akcji pisarzem Michałem Rusinkiem, weryfikację głosujących automatów                           

i wycofanie nieuczciwych uczestników z tej akcji odbędzie się na końcu miesiąca, z okazji roku 

Stanisława Lema i przypadającej setnej rocznicy jego urodzin w dniu 12 września Biblioteka 

ogłosiła konkurs literacko-plastyczny, w teście biograficznym z życia i twórczości pisarza 

nagrodzona została jedna najszybsza osoba, z odpowiedzi na pytanie do quizu, z treści opowiadań 

wyżej wymienionego autora nagrodę otrzymały dwie osoby, podsumowano też wyniki konkursu 

plastycznego na pracę przestrzenną pod nazwą "Mój mały robocik", Biblioteka zaprosiła do niego 

dzieci z Przedszkola Samorządowego oraz zainteresowane dzieci z edukacji wczesnoszkolnej                     

z Zaniemyśla, ogółem wpłynęło 31 prac plastycznych i wszystkie zostały nagrodzone, prace były 

tak urokliwe, że od sponsora Biblioteka otrzymała 150 zł na cześć nagród dla dzieci, jednak osoba 

ta chciała pozostać anonimowa, znam tą osobę i bardzo serdecznie dziękuję, w dniu                                      

4 października Biblioteka Publiczna zawarła umowę o współpracy z Fundacją e-szkoła z siedzibą 

w Poznaniu w związku z realizacją projektu "Liga Szkoła NUTS 3 Poznański" 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego, w ramach 

Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa, działanie 3,2 "Innowacyjne rozwiązania na rzecz 

aktywizacji cyfrowej", zgodnie z tą umową placówka otrzymała darmowe wyposażenie do nauki 

robotyki i programowania w składzie dwa laptopy, dwa tablety, dwa zestawy klocków Lego, mate 

konkursową oraz router LTE, przekazanie sprzętu dla Biblioteki odbyło się przy moim 

współudziale ale przyjechał do nas również Pan prezes Zarządu Fundacji Ryszard Stefanowski                   
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i przedstawiciel wykonawcy Pan Piotr Mróz no i oczywiście była z nami Pani dyrektor Biblioteki 

Publicznej, Pani Alina Sobkowiak, po rekrutacji już w dniu 19 października odbyły się pierwsze 

zajęcia z tego projektu w pomieszczeniu Biblioteki, tylko dodam, że to jest druga placówka, która 

została wyposażona w sprzęt, bo pierwsza to GOK, druga, druga Biblioteka, i w GOK-u,                         

i w Bibliotece ósemka dzieci uczy się programowania i Projekt ten jest przewidziany do marca 

przyszłego roku ale mamy taki plan, żeby te zajęcia już bez Projektu ale dalej kontynuować aż do 

końca czerwca tak, że dzieci są bardzo zadowolone, cieszą się, uczą się bawiąc, spotkania 

autorskie, których organizatorem była Biblioteka Publiczna w Zaniemyślu, w dniu                                    

11 października Biblioteka gościła bajkopisarza, Pana Poetę piszącego swoje książki edukacyjne 

pod pseudonimem, tak się zastanawiałam dlaczego nie ma nazwiska, ale to Pan Poeta, tak się Pan 

tytułuje, autor spotkał się z dziećmi w Przedszkolu Samorządowym, natomiast dwa spotkania                      

z Joanną Krzyżanek odbyły się w dniu 19 października, autorka pisze opowiadania, rymowanki, 

listy do przyjaciół, gospodarzem pierwszego spotkania było Niepubliczne Przedszkole Mali 

odkrywcy w Śnieciskach z oddziałem zamiejscowym w Czarnotkach, a drugim Szkoła 

Podstawowa w Zaniemyślu, gdzie nasz gość spotkał się z dziećmi przedszkolnym w Czarnotkach 

oraz uczniami klasy III z Zaniemyśla, spotkanie Dyskusyjnego Klubu Książki działającego                         

w Bibliotece odbyło się w dniu 20 października, klubowicze rozmawiali o Szwajcarii zgodnie                        

z przeczytaną książką Agnieszki Kamińskiej pod tytułem "Szwajcaria podróż przez raj 

wymyślony", dniu 14 października placówka zaniemyska podpisała umowę z Biblioteką 

Narodową dotyczącą dofinansowania zadania w ramach programu wieloletniego Narodowy 

Program Rozwoju Czytelnictwa 2.0, Priorytet pierwszy - poprawa oferty bibliotek publicznych, 

Kierunek interwencji 1.1 Zakup i zdalny dostęp do nowości wydawniczych ze środków 

finansowych Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego i Sportu pochodzących z budżetu 

państwa, w ramach dofinansowania Biblioteka otrzymała 5600 zł ze środków finansowych 

Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego i Sportu natomiast wkład własny Biblioteki został 

ustalony na kwotę 10 tys. 400 zł, termin wykonania zadania w części dotyczących dofinansowania 

ustala się od 14 października do 30 listopada bieżącego roku, zadania dotyczące, jakie były 

prowadzone w Gminnym Ośrodku Kultury, w październiku przeprowadzona została renowacja 

parkietu w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zaniemyślu, projekt został sfinansowany, 

dofinansowany ze środków samorządu województwa wielkopolskiego w ramach programu Kulisy 

Kultury, 17 października rozpoczęły się zajęcia w Gminnym Ośrodku Kultury, sekcje w roku 

artystycznym 21-22 to Tai-chi, florystyka, balet, aerobik, zdrowy kręgosłup, Klub planszówek, 

Klub Seniora, wokalistyka, taniec w kręgach i taniec linowy, zajęcia z robotyki i programowania, 

chór LUTNIA, zajęcia plastyczne i grupa teatralna, i tutaj zapraszamy serdecznie Państwa na                   

30 października, o godzinie 19:00 odbędzie się koncert muzyki żydowskiej pod tytułem "Gdybym 
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był bogaczem", fabuła oparta jest na motywach kultowego musicalu Jerrego Boka, Skrzypek na 

dachu, obowiązują darmowe wejściówki do odebrania w biurze Gminnego Ośrodka Kultury                   

w Zaniemyślu i teraz informacje dotyczące Oświaty, dnia14 października w Urzędzie Gminy 

Zaniemyśl czterem nauczycielom z okazji Dnia Edukacji Narodowej wręczono nagrodę Wójta 

Gminy Zaniemyśl, 18 października o godzinie 16:00 w Gminnym Ośrodku Kultury w Zaniemyślu 

wręczyłam wraz z Przewodniczącym Rady Gminy Zaniemyśl i Przewodniczącą Komisji Oświaty 

Kultury Rady Gminy Zaniemyśl, wręczyliśmy dziesięciu stypendystom stypendia Wójta Gminy 

Zaniemyśl, 22 października minął termin składania oświadczeń dotyczących Projektu Granty 

PPGR, wsparcie dzieci z rodzin PGR-rowskich w rozwoju cyfrowym, do Urzędu wpłynęło 164 

oświadczenia, które są weryfikowane, termin składania wniosku przez Gminę Zaniemyśl mija                  

5 listopada 2021 roku, to jest taka informacja, którą mieliśmy do pół godziny temu, może godzinę 

temu, w związku z bardzo licznymi spóźnialskimi, którzy dopiero niedawno dowiedzieli się albo 

już dowiedzieli się po terminie ten termin zostanie przedłużony do środy czyli 25, 26 do 27 

października będzie możliwość doniesienia tych wniosków, bardzo proszę o skrupulatne, 

dokładne wypełnianie tych wniosków dlatego, że w tych 164 wnioskach jest bardzo wiele błędów, 

ten czas, do 5 listopada my musimy już przekazać te wnioski i w tej chwili trwa ich weryfikacja,                 

i dzwonienie, proszenie osób, które składały wnioski, żeby je uzupełniły tak, że jeszcze raz 

informuję, że w związku z tymi licznymi prośbami przedłużymy ten termin, do środy, do godziny 

15:00, tak jak Urząd jest czynny ale bardzo prosimy o prawidłowe wypełnianie wniosków dlatego, 

że no to wiąże się z kolejnymi wezwaniami Państwa do uzupełnienia i chcemy też do tego                        

5 listopada mieć gotową dokumentację, żeby ją można było przekazać, ta informacja o wydłużenie 

terminu, nie wiem czy już się znalazło, już Pani dyrektor kiwa głową, że już się znalazła na naszej 

stronie internetowej i na Facebooku, bardzo proszę może też Państwa radnych, że, żeby tą 

informację udostępniać dalej tak, żeby już ci zapominalscy mogli czy, ci którzy nie mieli okazji 

się zapoznać z taką możliwością można było, można było taki wniosek złożyć i tutaj patrzę na 

Panią Radną wszystkie dzieci, które, których dziadkowie, pradziadkowie byli, pracowali wtedy 

PGR-ach, wszystkie te, wszystkie takie osoby mogą starać się o takie dofinansowanie, czyli to nie 

musi być rodzic, bo w tej chwili już chyba, chyba nawet trudno by było rodzica, który pracował                 

w PGR-ach, żeby dziecko mogło ze Szkoły Podstawowej czy z Liceum się o to starać ale 

dziadkowi, pradziadkowie wszyscy, ci którzy są w pierwszej linii pokrewieństwa mogą się o takie 

dofinansowanie starać, ważniejsze wydarzenia w jednostkach Oświatowych, Szkoła Podstawowa 

im. Ryszarda Wincentego Berwińskiego w Zaniemyśla, Szkoła otrzymała dofinansowanie                      

w wysokości 35 tys. w ramach rządowego Programu Aktywna Tablica na lata 2020-2024 na zakup 

sprzętu do pracy z dziećmi ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi, w wysokości 12 tys.                        

z rządowego Programu Narodowy Program Rozwoju Czytelnictwa na zakup lektur, nowości 
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wydawniczych i spotkania autorskie oraz program biblioteczny, 5 października 2021 roku uczeń 

klasy 7c Witold Grabowski zajął trzecie miejsce w Mistrzostwach Wielkopolski Ludowych 

Zespołów Sportowych w biegach przełajowych oraz szkoła przystąpiła do europejskiej 

społeczności, w której uczniowie realizują projekt w języku niemieckim, Witkowi bardzo 

serdecznie gratulujemy, tata tutaj rozmawia, ale mam nadzieję, że przekaże synowi gratulacje,                  

12 października uczniowie szkoły brali udział w II Międzynarodowej Edycji VI Ogólnopolskiej 

Akcji Bicia Rekordu w Czytaniu na Przerwie, Szkoła Podstawowa w Śnieciskach, 18 października 

dyrektor Szkoły podpisała z firmą PL Projekty Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością umowę 

na wykonanie dokumentacji dotyczącej przebudowy dachu i stropu na pierwszym piętrze,  w 

Szkole odbył się Dzień zdrowej żywności i Dzień Nauczyciela, nauczyciele uczestniczą                            

w szkoleniach w ramach projektu Lekcja Enter oraz w ramach Rady Szkolnej wzięli udział                      

w konferencji Gmina przeciwko przemocy, w Szkole odbyły się warsztaty dla uczniów klas                    

V-VIII prowadzone przez trenerów edukatorów z Niepublicznego Ośrodka Doskonalenia 

Nauczycieli Progresfera, warsztaty te zostały sfinansowane przez Gminną Komisję 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Zaniemyślu, uczniowie Szkoły, Zuzanna 

Brylewska, Kalina Karpisiewicz, Laura Dowhan, Jan Rzepka, Ewa Tomys, Nadia Łuczak zdobyli 

tytuł laureata konkursu "Ja nie hejtuję, tylko lajkuję", gratuluję jeszcze raz, w Szkole realizowany 

był projekt edukacyjny w związku z Europejskim Tygodniem Kodowania, Przedszkole 

Samorządowe w Zaniemyślu, dzieci z przedszkola wzięły udział w konkursie plastycznym "Mój 

mały robocik" zorganizowanym przez Bibliotekę Publiczną, a 18 października przedszkolaki 

obchodziły Dzień Drzewa, z tej okazji zorganizowana została wycieczka do lasu oraz spotkanie                  

z Panem Leśniczym w Łęknie, dzieci wspólnie z Panem Leśniczym posadziły drzewo i wykonały 

prace plastyczne z wykonaniem jesiennych liści, 19 października Przedszkole gościło aktorów 

teatru Blaszany Bębenek z Katowic, przedstawienie "przygody Mieszka I", Szkoła Podstawowa       

w Pigłowicach, w październiku Szkoła wzięła udział akcji ekologiczno-charytatywnej pod tytułem 

"Kolorowe kredki", zbiórka kredek, które nie są ci już potrzebne, Szkoła 3 października dla 

adoptowanej Szkoły w Kamerunie zebrała kwotę 440 zł, tegorocznymi laureatami konkursu 

zorganizowanego w ramach kampanii Zachowaj Trzeźwy Umysł pod tytułem "Kolor uczuć" 

zostali uczniowie klasy I, Julian Koniarek, Karol Krawczewski, Zuzanna Pankowska, Julia 

Pyszkowska-Andrzejak, Marianna Siejak, Alan Walkowiak i Milan Walkowiak, serdecznie 

gratuluję, 11 października w oddziale przedszkolnym odbyło się spotkanie z policjantem                                 

z Komisariatu Policji w Środzie Wielkopolskiej, tematem spotkania było utrwalenie zasady ruchu 

drogowego, 15 października uczniowie uczcili wybranie Karola Wojtyły na sternika Łodzi 

Piotrowej, które miało miejsce 16 października 1978 roku, 18 października podczas konferencji 

"Cyberprzemoc-cyberpomoc", która odbyła się w Gminnym Ośrodku Kultury w Zaniemyślu 



str. 14 

 

zostały wręczone nagrody laureatom konkursu "Ja nie hejtuję, tylko lajkuję", już ostatnia 

informacja tym razem z Zakładu Gospodarki Komunalnej, w dniu 12 października Zakład 

Gospodarki Komunalnej podpisał umowę z firmą Sadeko na wykonanie zadania pod nazwą 

"Usunięcie osadów ściekowych ze stawu nr 1 w gminnej oczyszczalni ścieków" za wyżej, za 

wykonanie wyżej wymienionego zadania spółka zapłaci 119 tys. 800 zł netto plus podatek VAT, 

czyli łącznie 147 tys. 354 zł, termin wykonania zadania to 23 listopada 2021 roku, mam nadzieję, 

że wtedy do normalności wróci nasza sytuacja ze ściekami dowożonymi, w okresie 

międzysesyjnym spółka wybudowała nowy odcinek sieci wodociągowej długości 250 metrów                 

i średnicy 110 mm w ulicy Malinowej, w miejscowości Zwola, naprawiono awarię sieci 

wodociągowej w Jeziorach Wielkich oraz przepompowni ścieków w miejscowości Polwica                       

i w Zaniemyślu przy ulicy Chłapowskiego, wykonano przyłącza wodociągowe, dwie sztuki                      

i kanalizacji sanitarnej, 3 sztuki na zlecenie mieszkańców gminy Zaniemyśl, ponadto 

wykonywano prace zlecone wywóz liści i koszenie trawy, to wszystkie informacje, dziękuję 

bardzo 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytania do 

przedstawionej informacji, nie widzę, nie mam zgłoszenia do dyskusji, o teraz się pokazało, 

proszę Panią Katarzynę Gomułkiewicz,  

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, dziękuję, Pani Wójt mówiąc o oświacie nie wspomniała Pani, 

nie mówię, że przez omyłkę, tylko właśnie czy to oznacza, że skoro nie wspomniała Pani                             

o Programie Laboratoria Przyszłości to nasze szkoły nie są tym zainteresowany czy może wnioski 

wpłynęły i są w trakcie procedowania, Laboratoria Przyszłości, kolejny program rządowy, który 

pozwala wyposażyć szkoły już nie w laptopy, których pewnie mamy pod dostatkiem ale jakiś taki 

sprzęt do nauki w innowacyjny sposób 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, myślę, że poproszę tutaj o pomoc Panią dyrektor Centrum 

Usług Wspólnych ale szkoły są zainteresowane tym projektem jak najbardziej i szkoła 

Zaniemyślu, i szkoła w Śnieciskach również tak, tak, że trzymamy rękę na pulsie przede 

wszystkim szkoły trzymają rękę na pulsie i każdy projekt, który się pojawia jest bardzo ochoczo 

przez Panie dyrektor realizowany i jeżeli chodzi o wycieczki również jest zrealizowane tak, że 

Panie trzymają rękę na pulsie 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję, czy ktoś jeszcze, jeżeli nie ma 

pytań przechodzimy do kolejnego punktu, punktu czwartego, interpelacje i zapytania radnych  
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3. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Radny Tomasz Grabowski, Panie Przewodniczący ja wiem, że będzie tylko kolega ma kłopot 

zgłosić 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, Pan Radny chce złożyć interpelację 

 

Radny Michał Maliński, tak chcę złożyć, to proszę bardzo, rozumiem, że poza złożeniem muszę 

ją przeczytać 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  tak 

 

Radny Michał Marciniak, Michał Maliński, radny Rady Gminy Zaniemyśl, Zaniemyśl                               

25 października 2021 roku, Wójt Gminy Zaniemyśl za pośrednictwem Przewodniczącego Rady 

Gminy Zaniemyśl, interpelacja w sprawie zwolnienia z opłaty należnej wysokości drugiej raty                  

w 2021 roku za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do 

spożycia w miejscu sprzedaży, obostrzenia sanitarne i ograniczenia działalności gospodarczej 

wprowadzone przez rząd związane z walką z pandemią Covid-19 ograniczyły lub wręcz 

uniemożliwiły na pewien czas prowadzenie działalności gospodarczej, zwłaszcza dotyczącej 

lokali gastronomicznych, ze względu na konieczność zamknięcia lokali gastronomicznych 

przedsiębiorcy nie mieli możliwości korzystania z posiadanych zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży, a na podstawie artykułu                          

111 ustawy z dnia 26 października 82 roku o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi, Dziennik Ustaw z 2019, pozycja 2277 ze zmianami, Gminy pobierają opłatę za 

korzystanie z zezwoleń, na mocy nowelizacji art. 31 zzca ustawy z dnia 2 marca 2020 roku                                

o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 

Covid-19 innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych podjętej 21 

stycznia 2021 roku, wchodzącej w życie 26 stycznia 2021 roku ustawodawca umożliwił Radzie 

Gminy w drodze uchwały między innymi zwolnienie przedsiębiorców z opłaty, o której mowa w 

artykule 111 ust. 1 ustawy z dnia 26 października 82 roku o wychowaniu w trzeźwości                                   

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży należnej w 2021 roku, uchwała                                        

nr XXXI/203/2021 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 19 marca 2021 roku w sprawie przedłużenia 

terminu opłaty za korzystanie w 2021 roku z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 
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przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży przedłużyła termin wniesienia drugiej i trzeciej 

raty opłaty za korzystanie 2021 roku z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży do dnia 15 grudnia 2021 roku, uchwały podjęte 

przez Rady Miast i Gmin ościennych zwolniły częściowo lub też całkowicie z opłat za korzystanie 

z 2021 roku z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia                             

w miejscu sprzedaży, dla wyrównania szans konkurencyjności dla przedsiębiorców z branży 

gastronomicznej prowadzących swoje działalności na terenie Gminy Zaniemyśl wnoszę powyższą 

interpelację o zwolnienie chociaż częściowo z opłaty należnej w 2021 roku, to jest wysokości 

drugiej raty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do 

spożycia w miejscu sprzedaży, podpisano Michał Maliński 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są jeszcze inne 

interpelacje, nie ma w takim razie przychodzimy do punktu piątego, odpowiedzi na interpelacje 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, Panie Przewodniczący, mogę tylko odpowiedzieć 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  proszę bardzo 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, może tylko tak szybciutko, może nie powinnam, bo 

ustosunkuje się do tego na piśmie, ale Rada Gminy faktycznie podjęła uchwałę o odroczeniu, nie 

zwolnieniu dlatego, że z tego co pamiętam to zwolnić można tylko te osoby, które zapłaciły ten 

podatek w całości, jeżeli płaciły go ratalnie mogliśmy tylko to odroczyć, dlatego to, dlatego tylko                        

i wyłącznie dlatego nie została podjęta uchwała o zwolnieniu, bo tak to chyba była tylko jedna 

osoba, która zapłaciła cały podatek w całości więc zwolnili byśmy tylko jedną osobę nie dając 

możliwości, nie dając nic w zamian innym osobom dlatego też wybraliśmy ten wariant odroczenia 

tak, żeby można było, żeby no 99% innych przedsiębiorców mogło, mogło z tego skorzystać 

 

Radny Michał Maliński, czy mogę teraz odpowiedzieć, z tego co mi wiadomo i do czego 

dotarłem no proszę sprawdzić to czy można tak zrobić jak tutaj wnioskuje, bo uważam, z moich 

informacji można osoby, które zapłaciły z góry w innych gminach, urzędach na podstawie tej 

ustawy, którą tam przytaczam nawet, że tak powiem zwracają środki z, na tą kaucję, na tą opłatę a 

ci co płacą ratalnie są po prostu zwolnieni więc podejrzewam, że jednak chyba tak można ale 

proszę to sprawdzić 
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dobrze w takim razie przechodzimy do 

punktu piątego tak jak mówiłem odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych  

 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, na poprzedniej sesji były dwie interpelacje, 

którą jedną złożył Pan Radny Marek Stroiwąs, w odpowiedzi Referat Infrastruktury przesłał 

odpowiedź, Radni, Państwo mają odpowiedzi w swoich tabletach, kto z Państwa chciałby się 

zapoznać z odpowiedziami jest na stronie internetowej Zaniemyśla, w Biuletynie Informacji 

Publicznej, druga, druga interpelacja Pani Kamili, Radnej Kamili Kołackiej dotyczyła ścieków też 

odpowiedzi Państwo Radni znają i kto z Państwa chciałby się zapoznać z odpowiedzią też 

zapraszam na stronę internetową w Biuletynie Informacji Publicznej i przechodzimy do kolejnego 

punktu, proszę bardzo, tak proszę 

 

Radna Kamila Kołacka, dziękuję bardzo, Szanowni Państwo, Pani Wójt, Wysoka Rado ja 

chciałbym zająć stanowisko w sprawie przekazanych, przekazanej odpowiedzi na interpelacje, nie 

tylko tej z 27 września ale również tej z 18 sierpnia, w sprawie właśnie ustalenia opłat za ścieki 

dowożone do oczyszczalni ścieków oraz informowania mieszkańców o podejmowanych 

działaniach, na okoliczność odpowiedzi udzielonych na złożone przeze mnie interpelacje, które                

w żaden sposób nie udzielają odpowiedzi na postawione pytania, a przede wszystkim nie 

rozwiązują problemu ponoszonych przez mieszkańców Sołectwa Lubonieczek i Sołectwa 

Czarnotki wygórowanych opłat informuje, że w tej sprawie zostaną skierowane pisma do Urzędu 

Ochrony Konkurencji i Konsumentów oraz Urzędu Ochrony Praw Konsumenta, Wód Polskich                   

i Regionalnej Izby Obrachunkowej, pisma otrzymywane z ZGK są ogólnikowe, nie zawierają 

jednoznacznych odpowiedzi na postawione pytania ale przede wszystkim nie wskazują terminu 

zakończenia prac oczyszczalni i powrotu do opłat wnoszonych przed podwyżką co było 

obiecywane przy zastosowaniu obecnego, dziękuję bardzo 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję, dziękuję bardzo, teraz proszę 

Radnego Marka Stroiwąsa 

 

Radny Marek Stroiwąs, dziękuję za udzielenie głosu, ja tylko w ramach, chciałbym się 

dowiedzieć odpowiedzi, bo rozumiem, że ulica Poznańska jest drogą powiatową, jednakże droga 

tutaj, ulica Rolna, gdzie ten problem występuje jest ulicą gminną i czy to gmina nie powinna się 

zająć tym problemem, dziękuję 
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Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, już odpowiadam, myślę, że odpowiem Pani Radnej Kołackiej, 

myślę, że, jak czytałam informacje z Zakładu Gospodarki Komunalnej czyli termin na czyszczenie 

pierwszego stawu jest określony na 23 listopada 2021 roku w związku z tym mam nadzieję, że 

sytuacja po 23 listopada wróci do normalności czyli będą przyjmowane ścieki na teren 

oczyszczalni naszej, przynajmniej tak zobowiązał się Pan prezes i wrócimy wtedy do normalności, 

jeżeli chodzi o skrzyżowanie ulicy Poznańskiej z ulicą Rolną tak tutaj z informacji jakie 

otrzymałam skrzyżowanie ulicy gminnej z drogą wyższego rzędu za to skrzyżowanie 

odpowiedzialny jest właśnie ten, ten wyższy szczebel w tym wypadku jest to Starostwo 

Powiatowe i tam zostało w pierwszej kolejności złożona nasza prośba o, o naprawienie tego stanu, 

mam nadzieję, zobaczymy co odpowie nam Starostwo i tutaj będziemy być może jeżeli nie, jeżeli 

nie Starostwo to już wspólnie czy samodzielnie próbowali temu, temu problemowi zaradzić 

aczkolwiek najpierw trzeba było do osoby, która czyli, czy do instytucji, która jak gdyby jest 

odpowiedzialna za skrzyżowaniem, bo problem Panie Radny, Pan sam wskazywał, że jest właśnie 

w tym skrzyżowaniu i dlatego też pismo najpierw do Starostwa Powiatowego ale trzymamy mamy 

rękę na pulsie 

 

Radny Marek Stroiwąs, dziękuję bardzo 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję Pani Wójt za wyjaśnienie 

 

6. Podjęcie uchwał: 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, przechodzimy teraz do punktu szóstego, 

podjęcie uchwał, podpunkt pierwszy, w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na 2021 rok 

poproszę Skarbnik Gminy Panią Agnieszkę Scheffler 

 

1) projekt Uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2021 przedstawiła 

Skarbnik Gminy, Agnieszka Scheffler  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo czy są pytania, ja nie widzę, 

jeśli ktoś chce zabrać głos to proszę o podniesienie ręki, w takim razie jeżeli nie ma pytań to 

zapytam czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się już przedstawionym projekt uchwały, nie 

widzę, w takim razie proszę o podłączenie głosowania, jeszcze nie mamy jednego głosu, przycisk 

głosowanie proszę wcisnąć, dziękuję bardzo 
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Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2021 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Maliński, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta 

Uchwała nr XXXVIII/243/2021 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 

 

2) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem i zawarcie przez Wójta 

Gminy Zaniemyśl kolejnej umowy najmu pomieszczeń w budynku Urzędu Gminy 

Zaniemyśl i pomieszczenia w budynku stanowiącego garaż, będących częściami składowymi 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Zaniemyśl przedstawił kierownik Referatu 

Rolnictwa i Gospodarki Gruntami, Marcin Kropiński 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się 

przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie proszę o głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na oddanie w najem i zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnej umowy 

najmu pomieszczeń w budynku Urzędu Gminy Zaniemyśl i pomieszczenia w budynku 

stanowiącego garaż, będących częściami składowymi nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Maliński, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr XXXVIII/244/2021 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

 

3) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę 

Zaniemyśl przedstawił kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami, Marcin 

Kropiński 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytania do 

przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się 

przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie proszę o podłączenie głosowania 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę Zaniemyśl.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Maliński, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta 

Uchwała nr XXXVIII/245/2021 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 

 

4) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

przedstawił kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami, Marcin Kropiński 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy są pytanie do przedstawionego projektu, 
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nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się już przedstawionym projektem uchwały, 

też nie widzę, w takim razie proszę o głosowanie 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Maliński, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr XXXVIII/246/2021 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 

 

5) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania składów osobowych 

Komisji i określenia przedmiotu działania przedstawił Przewodniczący Rady Gminy, Jerzy 

Grześkowiak 

 

czy są pytania do przedstawionego projektu, nie ma, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się 

z przedstawionym projektem, nie widzę, w takim razie proszę o podłączenie głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie powołania składów osobowych Komisji i określenia przedmiotu 

działania.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Maliński, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr XXXVIII/247/2021 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 

 

7. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos, jeżeli nie to w tej chwili ja pozwolę sobie zabrać głos, w sprawie analizy oświadczeń 

majątkowych Radnych Gminy Zaniemyśl, zgodnie z artykułem 24h ustawy o samorządzie 

gminnym radni zobowiązani są do złożenia Przewodniczącemu Rady Gminy oświadczeń 

majątkowych, ustawowym terminie do 30 kwietnia bieżącego roku według stanu na dzień                             

31 grudnia 2020 roku, oświadczenia zostały złożone przez wszystkich Radnych, Naczelnik 

Urzędu Skarbowego w Środzie Wielkopolskiej w piśmie z dnia 11 października 2021 roku 

dotyczącym analizy przesłanych oświadczeń majątkowych stwierdził nieprawidłowości, 

nieprawidłowości te miały w większości charakter formalny, Radni o nieprawidłowościach 

zostaną poinformowani pisemnie tak aby w przyszłym roku nie zostały popełnione podobne błędy, 

oświadczenie majątkowe Przewodniczącej Rady Gminy zostało przekazane do Wojewody 

Wielkopolskiego, dziękuję bardzo, czy ktoś jeszcze z Państwa chciałby zabrać głos, proszę bardzo 

Pani Radna Alina Frąckowiak 

Radna Alina Frąckowiak, Pani Wójt ja na jednej z Komisji poruszyłam sprawę tych ruchomych 

słupów telegraficznych czy telefonicznych, drewnianych i one nadal są i nadal są niebezpieczne, 

bo teraz ostatnio mieliśmy takie wiatry silne i naprawdę grozi tutaj na Topolowej, niebezpieczny 

jest ten słup 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, to mogę odpowiedzieć Pani Radna, że nie zostało to 

zbagatelizowane, zostało napisane pismo i przesłane do Orange, który jest jakby organizatorem, 

znaczy właścicielem to słupów, mam nadzieję, że zostaną one naprawione, tak, że pilotujemy to  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję, czy ktoś jeszcze, poproszę 

Radnego Tomasza Grabowskiego 
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Radny Tomasz Grabowski, bardzo dziękuję, ja mam pytanie A propos Internetu, bo na którejś 

sesji czy Komisji była też informacja, że firma Fiber Host przejmuje te wszystkie sieci, które są                 

w tej chwili położone i będzie świadczył usługę operatora czyli udzielania Internetu do 

poszczególnych domów czy, czy lokalizacji, z tego co wiem to praktycznie mało co się dzieje, 

szczególnie, że też mieszkańcy zwracali się do mnie, że jak dzwonią do tej firmy to uzyskują 

informację, że jeszcze nic nie wiedzą, że jeszcze nie ma przetargu, że jeszcze nie mogą świadczyć 

usługi 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, miałam nadzieję, że to pytanie nie padnie ale i, że 

Radny Tomasz Grabowski, ale padło 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, odpowiedzi udzielę dopiero na sesji listopadowej dlatego, że 

zgłosiła się do nas firma, która jest zainteresowana, czy nie wiem, czy będzie, czy zainteresowana, 

czy będzie przejmowała te, czy będzie zakładała te, przejmowała te sieci i jestem z nią umówiona 

na piątek, więc wszelkich informacji po piątku będę pewnie mogła udzielić, zgłosili się sami 

Radny Tomasz Grabowski, będę dopytywał 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, zgłosili się sami, niestety nie miałam okazji z nimi 

rozmawiać, umawiała nas Pani Agata, Pani sekretarka, pewnie bym dopytała więcej, wiem tylko, 

że to są, że to jest firma, która, będzie tą sieć przejmowała, czy świadczyła usługi tutaj 

internetowe na terenie gminy Zaniemyśl i mam nadzieję, że coś w tej sprawie nam wyjaśnią,  

Radny Tomasz Grabowski, bardzo dziękuję, szczególnie, że chcemy przeciwdziałać 

wykluczeniu cyfrowemu, a wiemy, że niektórych obrębach Zaniemyśla jest kłopot w ogóle                        

z zasięgiem, nawet sieci komórkowej więc ten Internet jest niezbędny 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, w niektórych wioskach poza Zaniemyślem nie ma nawet 

infrastruktury 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos, jeżeli 

nie, w takim razie 
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8. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, zamykam XXXVIII sesję Rady Gminy 

Zaniemyśl, dziękuję Państwu, do widzenia  

 

Przewodniczący Rady Gminy Zaniemyśl 

Jerzy Grześkowiak 

  

przygotował(a): Barbara Madajczak 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


